
Czy warto dziś inwestować w
kryptowaluty?

Ostatnio coraz częściej otrzymuję pytanie: „Czy już trzeba kupować

kryptowaluty?”. Nigdy nie byłem fanem kryptowalut, nie jestem zwolennikiem

niepewnych interesów i inwestycji. Zawsze mówiłem, że ceny kryptowalut nie

mogą stale rosnąć.

Dziś mamy zdecydowany spadek wartości wszystkich kryptowalut, ale

największe spadki nastąpiły w ciągu kilku ostatnich dni. Cena dotąd stabilnej

kryptowaluty Terra Luna spadła o 99%. W listopadzie cena Bitcoina wynosiła

ponad 68 tys $ i w ciągu kilku dni spadła około 60% swojej wartości. W kwietniu

kryptowaluta Terra Luna kosztowała ponad 100$ i cena szybko spadała. 9 maja

kurs wynosił 40$, 10 maja 15$, w środę już tylko 1$ a w czwartek jedyne 0,01$.

Ostatnio inwestorzy uciekają od ryzykownych aktywów. Inwestorzy zaczynają

oszczędzać. Krach Terra Luny bierze się z faktu, iż stablecoin Terra USD, z którym

powiązana jest Terra Luna odłączył się od dolara. Która kryptowaluta szybko

osiągnie 1% swojej wartości? Nie wiadomo, ale myślę że niektóre kryptowaluty

mają na to dużą szansę. Końca spadków nie widać. Dziś nie polecam więc
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inwestycji w kryptowaluty.

Prezes zarządu FPC International 

Specjalista z 30 letnim doświadczeniem w branży

ubezpieczeniowo-inwestycyjnej

Ryszard Jurkowski


